

Title (en)

STOP DEVICE FOR WOODWORKING MACHINES, ESPECIALLY FOR STRAIGHTENING MACHINES.

Title (de)

ANSCHLAGVORRICHTUNG FÜR HOLZBEARBEITUNGSMASCHINEN, INSbesondere ABRICHTHOBELMASCHINEN.

Title (fr)

DISPOSITIF D'ARRET POUR MACHINES A TRAVAILLER LE BOIS, NOTAMMENT MACHINES A DEGAUCHIR.

Publication

EP 0229834 A1 19870729 (DE)

Application

EP 86904800 A 19860716

Priority

DE 3525296 A 19850716

Abstract (en)

[origin: WO8700479A1] The device comprises a stop-plate (20) arranged vertically on the machine table (10) and an auxiliary stop with an edge (22) pivotally mounted on said plate. Said stop (22) can pivot from an operating position projecting over the machine table (10) to a rest position in which it is inserted in a housing (32) in the stop plate (20) corresponding to the dimensions of the auxiliary stop (22).

Abstract (fr)

Le dispositif ci-décrit comporte une plaque d'arrêt (20) disposée verticalement sur la table (10) de machine et une butée auxiliaire à rebord (22) montée en pivot sur ladite plaque. Ladite butée (22) peut pivoter d'une position d'utilisation en saillie sur la table (10) de machine à une position de repos dans laquelle elle est encastrée dans un évidement (32) de la plaque d'arrêt (20) correspondant aux dimensions de la butée auxiliaire (22).

IPC 1-7

B27C 1/12; B23Q 3/00

IPC 8 full level

B27C 1/10 (2006.01); **B23Q 3/00** (2006.01); **B27C 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B23Q 3/005 (2013.01 - EP US); **Y10T 83/7613** (2015.04 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8700479A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8700479 A1 19870129; DE 3525296 A1 19870129; DE 3525296 C2 19880204; DE 3662987 D1 19890601; EP 0229834 A1 19870729; EP 0229834 B1 19890426; JP H0257482 B2 19901205; JP S63500297 A 19880204; US 4782871 A 19881108

DOCDB simple family (application)

EP 8600417 W 19860716; DE 3525296 A 19850716; DE 3662987 T 19860716; EP 86904800 A 19860716; JP 50448186 A 19860716; US 2666787 A 19870417